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Verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel 

30-11-2023 

 

1. Opening met welkom burgemeester 

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering en heet iedereen van harte 

welkom. Hij spreekt in het bijzonder een woord van welkom uit aan de 

burgemeester mevr. M.C. Teunissen-Willemsen, die ter kennismaking het 

begingedeelte van de vergadering wil meemaken. Als unicum in de geschiedenis 

van het Inwonersplatform dat een burgemeester aanwezig is, wordt dit zeer 

gewaardeerd.    

 

2. Vaststelling van de agenda 

Er is een mail van 22 november van mevr. Roest en een van 29 november van 

de familie Van der Sluijs bij de voorzitter binnengekomen. Deze zullen onder punt 

12 van de agenda als 12a en 12b worden behandeld. De agenda wordt verder 

conform het voorstel goedgekeurd en vastgesteld.  

                                                                              

3. Inspreekronde 

Er heeft zich niemand voor de inspreekronde gemeld. 

 

4. Vaststelling van de presentielijst 

- Met kennisgeving afwezig: Cedric van Walbeek (Woonstede), Femke van Lith 

en Geert Madern (politie: afscheid collega), Mieke Gardenier (gemeente), A. den 

Braber (vakantie), G. Methorst (ziekte), Jaco Geurts (dubbele vergadering) en 

Janny van Bentum (griep) 

- Afwezig zonder kennisgeving: Andries Hendrikse 

- Aanwezig namens gemeente: M.C. Teunissen-Willemsen (burgemeester), 

Jeroen Veenstra, Bert Rigterink (Boa) en Robert-Jan v.d. Veen (veiligheid) 

 

De voorzitter memoreert dat Kirsten v.d. Glind nu voor het eerst als officieel lid in 

ons midden is. 

 

5. Vaststelling verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel van 31-08-

2023 

 

• Redactionele  en/of inhoudelijke opmerkingen en vaststelling 

De voorzitter wijst erop dat punt 7a van het voorliggende verslag op aangeven van 

Femke van Lith in vergelijking met het eerder gezonden verslag is gecorrigeerd om 

zo vlug als mogelijk misstanden te voorkomen. Het ging daar over de legaliteit van 

het kweken van hennepplanten. 

 

- Bij punt 4, vaststelling presentielijst, moet aan ‘Aanwezig namens de gemeente’ de 

naam van Mieke Gardenier worden toegevoegd. Tevens vraagt zij of Andries 



2 
 

Hendrikse helemaal gestopt is omdat zijn naam nergens vermeld staat. De voorzitter 

zal informeren naar zijn huiselijke omstandigheden. Actie 1: Op ’t Hof. 

Met inbegrip van deze opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd en vastgesteld. 

  •  Afwerken actiepunten 

- Actie 1. Blijvende aandacht van allen.  

- Actie 2. Heeft de aandacht van de gemeente.                                                                                                                                           

- Actie 3. Tekst bordje wordt opgesteld door ‘Oud Scherpenzeel’ en daarna 

geplaatst.  

- Actie 4. Is uitgevoerd. 

- Actie 5. Is uitgevoerd. 

- Actie 6. Heeft de aandacht van de Boa. Zie ook punt 10 van deze agenda. 

- Actie 7. Is uitgevoerd. 

- Actie 8. Is uitgevoerd. 

- Actie 9. Is onderling afgehandeld. 

- Actie 10. Is uitgevoerd.  

- Actie 11. Borden en palen bij de Holevoet/Nieuwstraat worden geplaatst met 

verbod voor vrachtwagens. Ze zijn besteld maar nog niet binnen. Een verkeerstelling 

wordt gedurende twee weken gedaan om beter inzicht in de verkeersbewegingen te 

krijgen.  

 

6. Bespreekpunten:  

a. Politie:                                                                                                           

Geen opmerkingen. 

b. Boa 

Geen opmerkingen. 

c. Woonstede 

Zie punt 9 van deze agenda. 

 

7. Lijst met adressen en telefoonnummers van de leden 

De voorzitter laat ter aanvulling de lijst weer rondgaan voor naam, adres en 

telefoon van de leden. Een volgende keer hoopt hij deze lijst uit te delen. Actie 2: 

Op ’t Hof. 

 

8. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform 

Geen opmerkingen. 

 

9. Spreekuur en wijkbeheerder (Woonstede) 
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Per mail heeft Cedric nog een samenvatting van zijn opmerkingen van de vorige 

keer met een aanvulling doorgegeven. De tweede donderdag van de maand 

houdt de wijkbeheerder van Woonstede een spreekuur in de Breehoek in de 

ruimte waar ook de inloop is. Vanwege de privacy kan hij met een bezoeker even 

uit deze ruimte naar een vertrek gaan dat uiterlijk per januari betrokken kan 

worden.  

De wijkbeheerder heeft als vaste dag voor Scherpenzeel de donderdag, dan 

maakt hij afspraken met bewoners of hij bezoekt het bezit. Met de Boa wordt 

samengewerkt wanneer het om zaken gaat die zowel het gehuurde als de 

gemeente aangaan. Ook met de politie is een korte lijn. 

 

 

10.   A. Evaluatie ‘heggenschouw’ van 16 september 2023 

De ‘heggenschouw’ is goed verlopen. Er wordt een brief opgesteld die juridisch 

verantwoord is, en deze wordt dan bij de bewuste woning in de bus gedaan. Is er 

na twee weken nog niets in orde gemaakt, dan ligt er een taak voor de Boa.  

 

 B. Reactie A. den Braber (Bijlage II) 

Aart heeft per mail 6 vragen gesteld naar aanleiding van de heggentocht.  

Vraag 1: Is niet bekend. Misschien weet Mieke volgende keer iets te melden.  

Actie 3: Mieke Gardenier. 

Vraag 2: Ja. 

Vraag 3: Ja, zie hierboven. 

Vraag 4, 5 en 6: Wat wordt het beleid van de gemeente (Boa)? Actie 4: 

gemeente.      

 

11.  Vaststelling vergaderrooster D.v. 2024  

Iedereen kan zich vinden in de voorgestelde data: do. 29 februari, do. 30 mei, 

do. 29 augustus en do. 28 november. Deze zijn daarmee vastgesteld.  

 

12.  Andere bespreekpunten 

a. Mail van 22 november van mevr. Roest 

Zij vraagt voor haar veiligheid om een lantaarn in de donkere brandgang bij ’t 

Boschstuk 61. Dit zal geregeld worden door de wijkbeheerder van 

Woonstede. Mogelijk wordt er een sensorlamp in de brandgang geplaatst. De 

voorzitter zal haar hiervan eerst op de hoogte stellen. Actie 5: Op ’t Hof en 

Woonstede. 

b. Mail van 29 november van fam. Van der Sluijs 

De familie ergert zich aan het ongelijk liggen van de stoeptegels na diverse 

werkzaamheden zodat valpartijen niet uitgesloten zijn. Wanneer alles onder 

de grond goed geregeld is, wordt de bestrating opgepakt. De gemeente gaat 
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richting de familie hierop reageren. De voorzitter brengt de familie hiervan 

allereerst op de hoogte. Actie 6: Op ’t Hof en gemeente. 

c. Overige punten 

-  Wat de Vlieterweg/Koepellaan betreft duren de werkzaamheden van 

Liander lang; alles moet waarschijnlijk wel driemaal opengemaakt worden.  

Pas na afloop zal alles correct bestraat worden. De gemeente is voor 

eventuele valpartijen en andere zaken aansprakelijk. Wat stoeptegels enz. 

betreft gaat het om een verschil van 2 cm. Dan kan een klacht ingediend 

worden.  

- ‘BuitenBeter-app’ werkt nu. Deze app komt in plaats van ‘Reppido’. In de 

nieuwe app dienen meldingen gedaan te worden. Een foto kan geüpload 

worden om de situatie in beeld te brengen. 

- Mieke heeft per mail aangegeven dat het bankje bij de speeltuin aan de 

Koepellaan is geplaatst. 

 

- Anita vraagt weer naar de speelgelegenheid bij de Korenmaat. Het is geen 

openbare speeltuin, maar er spelen wel vaak kinderen op tijden waarop dit 

niet is toegestaan. Er is nog geen bord geplaatst en een hek is inmiddels 

beschadigd. De Boa en gemeente zijn hierover nog steeds in overleg met 

omwonenden en school. De school moet nu zelf beslissen. Voor de lange 

termijn wordt een officiële oplossing gezocht waarover in april 2024 

waarschijnlijk meer bekend wordt. Dit is in de nieuwsbrief van de school 

meegedeeld.  

 

13. Rondvraag: 

-  Anita brengt het smileyverkeersbord op de Groeperlaan ter sprake. Er wordt 

daar te hard gereden en zo’n bord is al in mei aangevraagd. De Boa doet er niets 

aan, want dit is een zaak van de politie. Een smileybord wordt via Marco van 

Gastel geregeld. Actie 7: gemeente.  

- Anita vraagt of er hier en daar meer bladkorven kunnen worden geplaatst. De 

voorzitter brengt tevens het armoedige karakter (houten palen met wat draad) 

van de geplaatste bladkorven ter sprake en vraagt om een extra korf vóór de 

hoek Koepellaan/Nieuwstraat. Jeroen antwoordt dat het de vraag is of er op dit 

gebied wel van beleid bij de gemeente sprake is. Dit zal worden nagegaan. Actie 

8: gemeente. 

- Kirsten meldt dat de bus op Oosteinde nabij het Polletje met name in de avond 

en in het weekend vaak te hard rijdt. Het advies luidt dit te melden bij de 

betreffende busmaatschappij met tijdstip, busnummer en locatie.  

- Dank wordt uitgesproken aan de gemeente voor de info op de sociale media 

aangaande de werkzaamheden op de Stationsweg. Er staan zaken aangegeven 

terwijl de borden nog niet waren aangepast. De weg was voor fietsers eerder 

open dan voor het overige verkeer. 
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- Femke gaat weg als wijkagent omdat zij een functie bij de afdeling 

zedendelicten heeft aanvaard. Er komt een nieuwe collega.    

14. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.: 29-02-2024 

 

 

 

  

 

 

 


